



شركة الشوق للمشاريع الإستثمارية م.ع.م.
AL - SHARQ INVESTMENT PROJECTS Co. PLC.

نموذج رقم (A-2-3) Form No (3 2 A)	
To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Ref. :- 62/2020 Date: 30/6/2020 Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان الرقم :- 2020/62- التاريخ: 2020/6/30
The Ordinary General Assembly Meeting of Al-Sharq Investment Projects Co. (AIPC) was held on Tuesday (30/6/2020) by visual communication (zoom) , the shareholders participation in the Assembly Meeting was (95.2 %) The following decisions were adopted at the Meeting :-	نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي عقد يوم الثلاثاء الموافق 2020/6/30 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة الشوق للمشاريع الإستثمارية (AIPC) بواسطة وسيلة الاتصال المرئي (zoom) . وبنسبة حضور (95.2 %) تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية :-
Subject:	الموضوع :-
Insert (X) where applied	
1. Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 22/4/2019	1. قراءة معضد اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والشعف بتبرع 22 2019-4 والمصادقة عليه
2. Approval on The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31/12 2019, along with its future plans	2 الموافقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31/12/19 (التوجهات المستقبلية للشركة)
3. Approval on The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31/12 2019	3 الموافقة على تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية لسنة المالية المنتهية في 2019/12/31
4. Approval on The financial statements for the year ended 31/12/2019	4 الموافقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2019- 12- 31
5. Approval on Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2019	5 الموافقة على ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2019/12/31
6. Electing the Company's auditors (Dweik & partners) for the next fiscal year, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations	6 الموافقة على انتخاب السادة دويك وشركاه مدققي حسابات الشركة للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31 تفويض مجلس الإدارة بتحديد تعويضهم
Kindly accept our highly appreciation and respect Alsharq Investment Projects Co. Financial Manager Ayman Saleh Hourani	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام... شركة الشوق للمشاريع الإستثمارية المدير المالي ايمن صالح العوراني



شركة الشوق للمشاريع الإستثمارية
المدير المالي
ايمن صالح العوراني

بورصة عمان
الدارة الإدارية والمالية
الطابق الحادي عشر

٠١ تموز ٢٠٢٠
2249

الرقم المتصل: 31078
رقم الهاتف: 5333645
الجهة المختصة: 2020/62